

SANTA BOOT WITH MUSIC
聖誕音樂靴子

ITM./ART. 1739885

品項/商品編號: 1739885

IMPORTANT, RETAIN FOR FUTURE REFERENCE: READ CAREFULLY
內含重要資訊, 請妥善保存以利日後參考: 請詳閱

<p>If you have any question or comments regarding this item, or if there are missing or broken parts, please email customer service at care@cmscostcosupport.com.</p>	<p>若有任何關於本產品的疑問或是意見, 或是零件遺失或損壞時, 請寄送電子郵件至 care@cmscostcosupport.com與客服聯絡。</p>																
<p>THIS IS NOT A TOY. FOR DECORATIVE INDOOR USE ONLY. KEEP AWAY FROM FLAME AND DIRECT HEAT SOURCE.</p>	<p>本產品並非玩具。僅限於室內使用。請遠離明火和直接熱源。</p>																
<p>OPERATING INSTRUCTIONS:</p> <ol style="list-style-type: none"> Carefully remove the product and accessories from the package. Keep packaging for safe storage. Place the product on a flat, stable surface close to a power source. The area surrounding the item should be clear of any obstructions. Plug one end of the adapter into the DC jack located at the back of item, and the other end into an electrical outlet. The product is operated by the two-way switch on the back. Slide the switch to ON(●)to activate lights, music. Slide the switch to OFF(○) to stop functioning, for decorative purposes only. (+) Turn up the volume, (-) turn down the volume 8 holiday songs list: <table border="0"> <tr> <td>1. Jingle Bells</td> <td>2. We Wish You a Merry Christmas</td> </tr> <tr> <td>3. Joy to the World</td> <td>4. O Christmas Tree</td> </tr> <tr> <td>5. Deck the Halls</td> <td>6. The First Noel</td> </tr> <tr> <td>7. Hark, The Herald Angels Sing</td> <td>8. Silent Night</td> </tr> </table>	1. Jingle Bells	2. We Wish You a Merry Christmas	3. Joy to the World	4. O Christmas Tree	5. Deck the Halls	6. The First Noel	7. Hark, The Herald Angels Sing	8. Silent Night	<p>操作說明:</p> <ol style="list-style-type: none"> 請小心從包裝中取出產品和配件。安全存放外包裝資料。 將產品放置在靠近電源之平整表面。物品周圍的區域應清除任何障礙物。 將轉接器的一端插入產品背面的直流插孔, 另一端插入電源插座。 產品由背面的兩檔開關操作。 將開關滑至ON(○)以啟動燈光和音樂。 將開關滑動到OFF(●)以關閉運作, 僅用於裝潢目的。 (+)調大音量, (-)調小音量 8經典首聖誕歌曲包括: <table border="0"> <tr> <td>1. 聖誕鈴聲</td> <td>2. 我們祝你聖誕快樂</td> </tr> <tr> <td>3. 普世歡騰</td> <td>4. 哦, 聖誕樹</td> </tr> <tr> <td>5. Deck the Halls</td> <td>6. 聖誕佳音</td> </tr> <tr> <td>7. 聽啊, 天使高聲唱</td> <td>8. 平安夜</td> </tr> </table>	1. 聖誕鈴聲	2. 我們祝你聖誕快樂	3. 普世歡騰	4. 哦, 聖誕樹	5. Deck the Halls	6. 聖誕佳音	7. 聽啊, 天使高聲唱	8. 平安夜
1. Jingle Bells	2. We Wish You a Merry Christmas																
3. Joy to the World	4. O Christmas Tree																
5. Deck the Halls	6. The First Noel																
7. Hark, The Herald Angels Sing	8. Silent Night																
1. 聖誕鈴聲	2. 我們祝你聖誕快樂																
3. 普世歡騰	4. 哦, 聖誕樹																
5. Deck the Halls	6. 聖誕佳音																
7. 聽啊, 天使高聲唱	8. 平安夜																
																	
<p>TROUBLE SHOOTING:</p> <p>If the product is not functioning, check for the following problems:</p> <ol style="list-style-type: none"> The switch is in "off" position. The power source is disabled, or the cord may be unplugged. 	<p>故障排除說明:</p> <p>如果產品不能正常運作, 請檢查以下問題:</p> <ol style="list-style-type: none"> 開關在 "off" 位置。 電源被關閉或電源線被拔掉。 																

WARNING:

- To reduce the risk of electric shock, connect only to a properly grounded, grounding type receptacle.
- Do not discard the adapter. When setting up, remove the adapter from the packing materials. Please use the plug matching the product, do not mix with other plugs.
- Do not use an extension cord unless the plug can be fully inserted. Do not alter or replace the plug.
- This is an electrical product! To avoid risk of fire, burns, personal injury, and electric shock, close supervision is necessary when the product is used by or near children.
- When not in use and being packed away, please unplug adapter from DC jack.

警告:

- 為減少觸電危險, 請只連接已正確接地的接地型插座。
- 請勿丟棄轉接器。安裝時, 將轉接器從包裝材料中拆下。請使用與產品配套的插頭, 不要與其他插頭混用。
- 請勿使用延長線, 除非插頭可以完全插入。請勿更改或更換插頭。
- 這是一款用電產品! 為避免起火、燃燒、人身傷害和觸電的危險, 當兒童使用或在兒童附近使用本產品時, 必須密切關注本產品的使用。
- 當不使用或包裝本產品時, 請將轉接器從直流插孔中拔下。

CAUTION:

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

注意:

未經合規責任方明確準予的變更或修改可能使用戶無權操作設備。

<p>Distributed by: Costco Wholesale Corporation P.O. Box 34535 Seattle, WA 98124-1535 USA 1-800-774-2678 www.costco.com</p>	<p>Costco Wholesale Canada Ltd.* 415 W. Hunt Club Road Ottawa, Ontario K2E 1C5, Canada 1-800-463-3783 www.costco.ca</p>	<p>Importado por: Importadora Primex S.A. de C.V. Blvd. Magnocentro No. 4 San Fernando La Herradura Huixquilucan, Estado de México C.P. 52765 RFC: IPR-930907-S70 (55)-5246-5500 www.costco.com.mx</p>	<p>Costco Wholesale Australia Pty Ltd 17-21 Parramatta Road Lidcombe NSW 2141 Australia www.costco.com.au</p>
<p>Costco Wholesale UK Ltd / Costco Online UK Ltd Hartspring Lane Watford, Herts WD25 8JS United Kingdom 01923 213113 www.costco.co.uk</p>	<p>Costco Wholesale Spain S.L.U. Polígono Empresarial Los Gavilanes C/ Agustín de Betancourt, 17 28906 Getafe (Madrid) España NIF: B86509460 900 111 155 www.costco.es</p>	<p>Costco Wholesale Iceland ehf. Kauptún 3-7, 210 Gardabaer Iceland www.costco.is</p>	<p>Costco France 1 avenue de Bréhat 91140 Villebon-sur-Yvette France 01 80 45 01 10 www.costco.fr</p>
<p>Costco Wholesale Japan Ltd. 2 Kakuchi, 2 Gaiku, Kaneda-Nishi 361 Urakura, Kisarazu shi Chiba, 292-0007 Japan 0570-200-800 www.costco.co.jp</p>	<p>Costco Wholesale Korea, Ltd. 40, Iljik-ro Gwangmyeong-si Gyeonggi-do, 14347, Korea 1899-9900 www.costco.co.kr</p>	<p>Costco Wholesale New Zealand Limited 2 Gunton Drive Westgate Auckland 0814 New Zealand www.costco.co.nz</p>	<p>Costco (China) Investment Co., Ltd. Room 01 Mezzanine No. 5178, Kang Xin Highway Pudong New District Shanghai China 201315 +86-21-6257-7065</p>
<p>Costco Wholesale Sweden AB Box 614 114 11 Stockholm Sweden www.costco.se</p>			

MADE IN CHINA / 中國製造

